



The law firm of Murphy Collette Murphy has an immediate opening for the position of Associate Lawyer. The qualified candidate must be a member of good standing with the Law Society of New Brunswick and have 0 to 5 years experience in litigation. The individual must have a good knowledge base of computer programs such as Outlook, Word, etc. Please apply in confidence by forwarding your resume by mail or e-mail to the attention of Kerrie Breau. We thank all applicants for their interest, however, only those selected for an interview will be contacted.

Le cabinet d'avocats de Murphy Collette Murphy a une ouverture immédiate pour une position d'avocat(e) associé(e). Le/la candidat(e) qualifié(e) doit être un membre en règle du Barreau du Nouveau-Brunswick avec 0 à 5 ans d'expérience en litige civil. L'individu(e) doit avoir une bonne base de connaissances des logiciels tels que Outlook, Word, etc. Votre demande peut être fait en confiance en transmettant votre C.V. par courrier ou par courriel à l'attention de Kerrie Breau. Nous remercions tous les candidat(e)s pour leur intérêt, toutefois, seules les personnes retenues pour une entrevue seront contactés.

Murphy Collette Murphy
250 Lutz Street
Moncton, NB E1C 5G3

Manager@murco.nb.ca

www.murco.nb.ca